

*Introducing Team...
On vous présente l'équipe...*

Chantal & Diego



St. John Ambulance Saint-Jean

Therapy Dog  La thérapie canine

Chantal & Diego have been a St. John Ambulance Therapy Dog Team since October, 2017. Diego is a friendly and affectionate Havanese with a quirky sense of humour. The Havanese, the national dog of Cuba, is known to have a happy and lively spring in their step, have a curious personality and love to be around people. Havanese do not shed and therefore are a wonderful addition to any hospital setting. Chantal & Diego make bi-weekly visits to the Veterans Health Unit and weekly visits to Family Medicine at the Dr. Everett Chalmers Regional Hospital. Together, we look forward to each visit!

Depuis octobre 2017, Chantal et Diego sont une équipe de thérapie canine de l'Ambulance Saint-Jean. Diego est un Bichon havanais qui est gentil et affectueux tout en ayant un sens d'humour farfelu. Le Bichon havanais, originaire de Cuba, a la réputation d'avoir une démarche légère et animé, est de nature curieuse et aime être autour des gens. Les Bichons havanais ne perdent pas leur poil et sont donc un ajout merveilleux à tout établissement hospitalier. Chantal et Diego effectuent des visites toutes les deux semaines à l'Unité de soins de santé pour anciens combattants et des visites hebdomadaires au service de médecine familiale à l'Hôpital régional Dr Everett Chalmers. Ensemble, nous avons hâte de vous recontrer!

For more information regarding our Therapy Dog Program / Pour plus d'information concernant le programme thérapie canine

(506) 451-9162 or/ou nbtherapydog@nb.sja.ca